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Anna Laurila (S) för Magnus Nilsson (S) 
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§ 251 Dnr KS 2023-000035 101 

Revisorerna har ordet 

Då det inte fanns någon representant för revisionen närvarande lämnas 

ingen information på sammanträdet. 

__________________________________________________________

____________________ 
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§ 252 Dnr KS 2023-000617 000 

Förändring av dagordningen, 
kommunfullmäktige 2023-08-29 

Ordföranden meddelar att interpellationen om hur planeringen ser ut för 

att klara en kris/krig i Skellefteå kommun har återkallats av 

interpellanten, varför ärendet stryks från dagordningen. 

__________________________________________________________

____________________ 
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§ 253 Dnr KS 2023-000542 700 

Interpellation om uppföljningen av projektet 
bostad först, av Jens Wennberg (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet har avslutats. 

Inlägg 

Jens Wennberg (L) samt Iosif Karambotis (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande 

interpellation till socialnämndens ordförande: 

"Skellefteå kommun har startat projektet bostad först. Vilket är väldigt 

bra att vi har gjort. Att kunna bryta ett missbruk och att ge det goda 

förutsättningar att lyckas är att du har en bostad. Finns flera goda 

exempel på det. Viktigt samtidigt att kunna bryta med sina gamla vänner 

och gå vidare på nytt spår i sitt liv. Samtidigt ställer detta högre krav på 

uppföljning. Det är viktigt att när missbrukaren har fått en bostad genom 

detta projekt att det följs upp. Att de som bor i direkt närhet inte känner 

sig hotade eller blir konstant störda. Eller att barn inte vågar gå ut och 

leka utan vuxens sällskap.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till Losif Karambotis; 

 Hur följer socialtjänsten upp bostad först? 

 Vilket ansvar har socialtjänsten när den boende inte sköter sig? 

 Vilken dialog för socialtjänsten med hyresvärden?  

 Hur stöttar socialtjänsten den boende med att bryta sitt 

missbruk?" 

Socialnämndens ordförande Iosif Karambotis (S) lämnar följande svar: 

"Fråga: Hur följer socialtjänsten upp Bostad först? 

Svar: Syftet med att starta upp Bostad först i Skellefteå är att undvika 

att antalet personer som befinner sig i akut hemlöshet pga. missbruk 

eller psykisk eller annan orsak ökar när Skellefteå växer. Målet är i första 

hand kvarboende, alltså att deltagarna i projektet klarar att sköta sin 

bostad (betala hyran och inte störa grannar) så det är främst det som 

kommer att mätas. För deltagarna kommer vi att använda ett instrument 

som kallas tillfredsskalan som mäter tillfredsställelse inom 14 olika 

områden (hälsa, relationer, fritid och missbruk osv.) för att få en bild av 

hur deras liv förändras när de får en trygg bostad. Vi kommer även att 

använda intervjuer eller enkäter till bostadsbolagen. Socialnämnden som 

ansvarig nämnd kommer att kontinuerligt följa Bostad först i 

delårsrapporter.  

Fråga: Vilket ansvar har socialtjänsten när den boende inte sköter sig? 

Svar: Deltagarna i Bostad först kommer under de inledande 1-2 åren att 

ha ett andrahandskontrakt via socialtjänsten, vilket innebär att 

socialtjänsten garanterar hyran och även kostnader för eventuella skador 

på lägenheterna. Personalen i Bostad först kommer att ha tät kontakt 

med deltagarna och finnas till hands för de problem som kan uppkomma 
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i boendet. Ifall någon deltagare inte lyckas behålla sin bostad kommer 

personalen att vara behjälpliga i samband med utflytt.  

Fråga: Vilken dialog för socialtjänsten med hyresvärden? 

Svar: Socialtjänsten kommer att regelbunden ha kontakt och dialog med 

de hyresvärdar som bidrar med lägenheter till Bostad först. 

Hyresvärdarna har direktnummer till personalen och kan få snabb 

återkoppling ifall det uppkommer problem.  

Fråga: Hur stöttar socialtjänsten den boende med att bryta sitt 

missbruk? 

Svar: Det huvudsakliga syftet med Bostad först är kvarboende. 

Grundprincipen är att bostad och behandling ska separeras. Sedan har 

man i andra delar av landet som jobbat med metoden sett att många 

deltagare även får en förbättrad situation när det gäller missbruk och 

psykiska hälsa. Personalen i Bostad först har båda lång erfarenhet av 

behandling och stöd till personer med missbruk och psykisk ohälsa. De 

kommer att ha tät kontakt med deltagarna och har goda möjligheter att 

stötta de som vill ha hjälp att komma ur sitt missbruk. De kommer även 

att ha ett nära samarbete med socialsekreterarna ifall deltagarna skulle 

vara i behov av annat eller mer omfattande stöd och/eller behandling. 

Personalen har även i sin tidigare tjänsteutövning haft ett nära 

samarbete med regionen och har god kännedom om deras arbetssätt, 

vilket kommer att underlätta vid behov av insatser från psykiatrin." 

__________________________________________________________

__________________ 
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§ 254 Dnr KS 2023-000590 370 

Interpellation om hur kommunala fastigheters 
tak nyttjas för solenergi med mera, av Carina 
Sundbom (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet har avslutats. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C) samt Tomas Teglund (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har ställt följande 

interpellation till nämnden för support och lokalers ordförande: 

"Sverige behöver mer el och ju snabbare desto bättre. Näringslivet 

skriker efter ökad produktion och lägre elpriser. Den produktion som går 

snabbast att bygga ut är solenergin som kan byggas på 12-18 månader. 

Sverige har, trots vårt nordliga läge, fantastiska förutsättningar för 

solenergi, även här i norra Sverige. 

Solen producerar på dagen när elbehovet är större. Den har dessutom en 

näst intill omvänd profil mot vindkraften på så sätt att när det blåser lite 

lyser ofta solen och vice versa. Den kompletterar därför befintlig 

vindkraft bra och låter vattenkraften spara vatten i sina magasin för 

senare användning. Slutligen producerar solkraften mest under 

sommaren då kärnkraften som regel ligger nere för revision, vilket också 

gör solen till ett gott komplement i nuvarande energisystem.  

Därför vill Centerpartiet uppmuntra kommunen att inventera och nyttja 

både offentliga tak och ytor samt andra öppna områden inom kommunen 

där solenergi kan vara lämpligt.  

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

 Hur många kommunala fastigheters tak nyttjas för solenergi 

idag? 

 Finns planer på att bygga solenergi på kommunala fastigheter 

idag?" 

Nämnden för support och lokalers ordförande Tomas Teglund (S) lämnar 

följande svar: 

"För närvarande är det 9 st tak/fasader som nyttjas till 

solenergianläggningar. Dessutom finns det två andra anläggningar på 

inhyrda fastigheter. Under november tas det en ny anläggning i bruk när 

Norrhammars förskola är färdigställd. I samband med all nyproduktion 

prövas möjligheten till solenergianläggningar. " 

__________________________________________________________

__________________ 
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§ 255 Dnr KS 2023-000586 370 

Interpellation om hur många tak inom 
kommunkoncernen nyttjas för solenergi, av 
Carina Sundbom (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet har avslutats. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har ställt följande 

interpellation till kommunstyrelsens ordförande: 

"Sverige behöver mer el och ju snabbare desto bättre. Näringslivet 

skriker efter ökad produktion och lägre elpriser. Den produktion som går 

snabbast att bygga ut är solenergin som kan byggas på 12-18 månader. 

Sverige har, trots vårt nordliga läge, fantastiska förutsättningar för 

solenergi, även här i norra Sverige. 

Solen producerar på dagen när elbehovet är större. Den har dessutom en 

näst intill omvänd profil mot vindkraften på så sätt att när det blåser lite 

lyser ofta solen och vice versa. Den kompletterar därför befintlig 

vindkraft bra och låter vattenkraften spara vatten i sina magasin för 

senare användning. Slutligen producerar solkraften mest under 

sommaren då kärnkraften som regel ligger nere för revision, vilket också 

gör solen till ett gott komplement i nuvarande energisystem.  

Därför vill Centerpartiet uppmuntra kommunen att inventera och nyttja 

både offentliga tak och ytor samt andra öppna områden inom kommunen 

där solenergi kan vara lämpligt.  

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

Hur många tak inom kommunkoncernen nyttjas för solenergi idag?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"För närvarande är det 10 st tak/fasader inom kommunkoncernen som 

nyttjas till solenergianläggningar. Dessutom finns det två andra 

anläggningar på inhyrda fastigheter. 

Support och Lokaler 9 st: Balderskolan, Stadshuset, Norrbacka förskola, 

Tallbacka förskola, 

Kalkbrukets förskola, Mobackens förskola, Brännans förskola, 

Vitbergsbadet, Byske camping. 

Inhyrda 2 st: C-hallen, Sara Kulturhus 

Skebo/Skellefteå industrihus: 0 st 

Skekraft 1 st: Zero Sun på Skellefteå camping.  
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Alla bolag i koncernen prövar i samband med nybyggnation lämpligheten 

med solanläggning på tak el fasad. Dock är vi mer tveksamma till att 

komplettera befintliga tak med anläggningar eftersom det innebär en 

ökad takbelastning som kan innebära problem under snöperiod." 

__________________________________________________________

__________________ 
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§ 256 Dnr KS 2023-000481 042 

Delårsrapport april 2023, Skellefteå Stadshus, 
koncernen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Skellefteå Stadshus ABs delårsrapport enligt styrelsens beslut 2023-05-

15 § 430 godkänns. 

Inlägg 

Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2023-05-15 § 430 att 

godkänna bolagets delårsrapport och överlämna den till 

kommunfullmäktige. Till delårsrapporten hör delårsrapporter för i 

koncernen ingående bolag.  

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå Stadshus ABs delårsrapport 

enligt styrelsens beslut 2023-05-15 § 430 godkänns. 

Lorents Burman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 260 

Protokoll, Styrelsen för Skellefteå Stadshus 2023-05-15 § 430 

Bilaga, delårsrapport augusti 2022 Skellefteå Stadshus koncernen april 

2023 

Bilaga, delårsrapport Skellefteå Kraft koncernen april 2023 

Bilaga, delårsrapport SKEBO april 2023 

Bilaga, delårsrapport Skellefteå Industrihus april 2023 

Bilaga ,delårsrapport Skellefteå buss april 2023 

Bilaga, delårsrapport Skellefteå City Airport april 2023 

Bilaga, delårsrapport Science City Skellefteå april 2023 

Bilaga, delårsrapport Skellefteå Museum april 2023 

Bilaga, delårsrapport Skellefteå Kulturhus april 2023 

Bilaga, delårsrapport Visit Skellefteå april 2023 

__________________________________________________________

________________________ 

Beslutet sänds till: 

Skellefteå Stadshus AB 
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§ 257 Dnr KS 2023-000454 806 

Avgift för förråd och skåp som nyttjas av 
föreningar, kulturnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Avgift för nyttjande av förråd och skåp fastställs enligt 

kulturnämndens beslut 2023-05-10 § 48.  

2. Avgiften gäller från och med 2024-01-01. 

Inlägg 

Daniel Sjögren (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kulturnämnden beslutade 2023-05-10 § 48 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa avgift för nyttjande av förråd och skåp från 

och med 2024-01-01. Avgifterna varierar mellan 50 - 500 kronor per 

månad beroende på storlek på aktuellt skåp eller förråd. 

Nämnden anför att i kommunala anläggningar och verksamhetslokaler 

finns skåp, förråd och andra rum som nyttjas av föreningar som är 

verksamma på anläggningen eller i byggnaden. 

Förvaringsytorna har tidigare nyttjats av föreningslivet utan kostnad på 

obestämd tid, men efterfrågan är större än tillgången. Det är inte 

aktuellt att bygga fler förrådsutrymmen i befintliga anläggningar. 

Förrådsutrymmen blir en alltmer kritisk resurs för de kommunala 

verksamheterna när fastigheter avyttras, omflyttningar sker och 

verksamheter flyttar samman.  

De förrådsutrymmen som de kommunala verksamheterna inte har behov 

av, kan från och med 2024-01-01 nyttjas av föreningar, mot en avgift. 

Syftet är att nå en jämlik fördelning och ge möjlighet till prioriterad 

användning av de förvaringsutrymmen som finns tillgängliga. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att avgift för nyttjande av förråd och skåp 

fastställs enligt kulturnämndens beslut 2023-05-10 § 48 (beslutspunkt 

1); samt att avgiften gäller från och med 2024-01-01 (beslutspunkt 2). 

Daniel Sjögren (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 257 

Protokoll, kulturnämnden 2023-05-10 § 48 

Tjänsteskrivelse, kultur- och fritidskontoret 2023-03-31 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Kulturnämnden 
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§ 258 Dnr KS 2023-000476 806 

Avgift för förråd och skåp som nyttjas av 
föreningar, fritidsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Avgift för nyttjande av förråd och skåp fastställs enligt 

fritidsnämndens beslut 2023-05-11 § 56. 

2. Avgiften gäller från och med 2024-01-01. 

Sammanfattning 

Fritidsnämnden beslutade 2023-05-11 § 56 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa avgift för nyttjande av förråd och skåp från 

och med 2024-01-01. Avgifterna varierar mellan 50 - 500 kronor per 

månad beroende på storlek på aktuellt skåp eller förråd. 

Nämnden anför att i kommunala anläggningar och verksamhetslokaler 

finns skåp, förråd och andra rum som nyttjas av föreningar som är 

verksamma på anläggningen eller i byggnaden. 

Förvaringsytorna har tidigare nyttjats av föreningslivet utan kostnad på 

obestämd tid, men efterfrågan är större än tillgången. Det är inte 

aktuellt att bygga fler förrådsutrymmen i befintliga anläggningar. 

Förrådsutrymmen blir en alltmer kritisk resurs för de kommunala 

verksamheterna när fastigheter avyttras, omflyttningar sker och 

verksamheter flyttar samman.  

De förrådsutrymmen som de kommunala verksamheterna inte har behov 

av, kan från och med 2024-01-01 nyttjas av föreningar, mot en avgift. 

Syftet är att nå en jämlik fördelning och ge möjlighet till prioriterad 

användning av de förvaringsutrymmen som finns tillgängliga. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 258 

Protokoll, fritidsnämnden 2023-05-11 § 56 

Tjänsteskrivelse, kultur- och fritidskontoret 2023-03-31 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Fritidsnämnden 
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§ 259 Dnr KS 2023-000425 107 

Ägardirektiv, Skelleftebostäder AB  

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet återremitteras till Skellefteå Stadshus AB i syfte att se över 

följande punkt under rubriken Verksamhetsmål: "generera en 

direktavkastning över tid, i intervallet 4 - 7 procent på fastigheternas 

samlade marknadsvärde på bolagsnivå. Olika avkastningar kan ställas på 

enskilda investeringar utifrån en samlad bedömning av lönsamheten" i 

syftet att utveckla formuleringen och ta fram en tydligare ekonomisk 

styrning än den föreslagna; samt att förtydliga vad "klimatneutrala 

2030" innebär och vad det får för konsekvenser. 

Inlägg 

Weidan Gong (V), Johan Söderberg (M), Markku Abrahamsson (SD), 

Linnea Öhman (MP) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2023-05-15 § 435 att 

föreslå kommunfullmäktige godkänna ett förslag till ägardirektiv för 

Skelleftebostäder AB. Styrelsen för Skelleftebostäder AB har fått 

möjlighet att komma med synpunkter på det befintliga ägardirektivet, 

dessa synpunkter har beaktats i arbetet. Ändringen i ägardirektivet är i 

huvudsak hänförliga till den strategi och det arbete som pågår inom 

Skellefteå kommun med avseende på hållbarhet. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att ägardirektiv för Skelleftebostäder AB 

fastställs enligt styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs beslut 2023-05-15 

§ 435. 

Weidan Gong (V) yrkar att punkten "arbeta för en hyressättning som 

bestäms utifrån lägenheternas standard, utformning och läge, 

tillsammans med Hyresgästföreningen och privata fastighetsägare, får 

tillägget "utan att vara den aktör som driver på mest för höjda 

hyresnivåer."  

Johan Söderberg (M), Markku Abrahamsson (SD) samt Linnea Öhman 

(MP) yrkar att ärendet skall återremitteras till Skellefteå Stadshus AB i 

syfte att se över följande punkt under rubriken Verksamhetsmål: 

"generera en direktavkastning över tid, i intervallet 4 - 7 procent på 

fastigheternas samlade marknadsvärde på bolagsnivå. Olika 

avkastningar kan ställas på enskilda investeringar utifrån en samlad 

bedömning av lönsamheten" i syftet att utveckla formuleringen och ta 

fram en tydligare ekonomisk styrning än den föreslagna; samt att 

förtydliga vad "klimatneutrala 2030" innebär och vad det får för 

konsekvenser. 

Lorents Burman (S) yrkar att ärendet skall avgöras vid dagens 

sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på Johan Söderbergs m fl yrkande om 

återremiss, och finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 259 

Protokoll, styrelsen för Skellefteå Stadshus AB 2023-05-15 § 435  

Bilaga, utkast ägardirektiv Skelleftebostäder, ändringar markerade 

Bilaga, utkast ägardirektiv Skelleftebostäder 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till: 

Skellefteå Stadshus AB 
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§ 260 Dnr KS 2023-000474 860 

Upphävande av kommunfullmäktiges beslut 
2021-03-30 § 80 angående ramverk för 
samverkan i SARA Kulturhus 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktiges beslut 2021-03-30 § 80 angående ramverk för 

samverkan i SARA Kulturhus upphävs. 

Inlägg 

Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-03-30 § 80 att fastställa ett förslag 

till ramverk för samverkan i SARA kulturhus (beslutspunkt 1), att ge 

kommunstyrelsen i uppdrag att utifrån fastställt ramverk, tillsammans 

med Skellefteå Kulturhus AB och övriga aktörer i kulturhuset, ta fram en 

detaljerad överenskommelse över hur samarbetet mellan de olika 

aktörerna ska fungera (beslutspunkt 2); samt att vid fortsatt arbete 

angående samverkan i huset skall skrivelsen från de fackliga 

organisationerna beaktas och fullmäktige uppmanar verkställande 

direktör och verksamhetsledningar att fortsatt hålla en nära dialog med 

de fackliga organisationerna (beslutspunkt 3).  

Bakgrunden var att det inledningsvis fanns farhågor för att det skulle 

kunna uppstå svårigheter för de olika verksamheterna som skulle flytta 

till SARA Kulturhus att nå samsyn kring hur olika lokaler skulle 

användas, detta då de berörda verksamheterna skulle gå från att verka 

enskilt till att förenas under samma tak med gemensamma ytor. Därför 

gjordes bedömningen att det fanns behov av ett ramverk för samarbetet 

i kulturhuset.  

Verksamheterna i SARA Kulturhus har nu haft tid att skapa samarbets- 

och samverkansformer, något som bland annat har resulterat i en 

avsiktsförklaring mellan Skellefteå Kulturhus AB och 

Västerbottensteatern AB i syfte att intensifiera samarbetet mellan 

bolagen. En del i överenskommelsen består i att öka nyttjandegraden av 

scenanvändandet i Sara Kulturhus med en gemensam målbild att lösa 

Västerbottensteaterns samtliga lokalbehov inom Sara Kulturhus, d v s 

inkl de repetitioner och övriga arrangemang som idag sker i externt 

nyttjade lokaler. I avsiktsförklaringen påpekas att ”Tillsammans ser vi att 

samarbetet kommer att underlätta ett maximerande av nyttjandegraden 

av husets lokaler och skapar en win-win-situation för båda bolagen.” 

Utifrån detta kan konstateras att det i dag finns etablerade 

samarbetsformer kring SARA Kulturhus och att det av 

kommunfullmäktige fastställda ramverket inte längre fyller någon 

funktion. Eftersom ramverket utgår från de förhållanden som rådde vid 

inflyttning i kulturhuset, inte de faktiska förhållandena i dag, kan det 

upplevas som en begränsning av utvecklingsmöjligheterna för 

verksamheten och därmed motverka det ursprungliga syftet med 

ramverket. Det finns därför anledning för kommunfullmäktige att 

upphäva sitt beslut, för att låta verksamheterna i SARA Kulturhus 

utveckla sig och sina samarbetsformer i en ständig anpassning till en 

föränderlig omvärld. 
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Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktiges beslut 2021-03-30 § 

80 angående ramverk för samverkan i SARA Kulturhus upphävs. 

Lorents Burman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 261 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2023-06-01 

Bilaga, avsiktsförklaring mellan Skellefteå kulturhus och 

Västerbottensteatern 

Bilaga, kommunfullmäktiges beslut 2021-03-30 § 80 med tillhörande 

handlingar 

__________________________________________________________

________________________ 

Beslutet sänds till: 

Skellefteå Kulturhus AB 

Västerbottensteatern AB 
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§ 261 Dnr KS 2023-000473 003 

Förändring av kommunfullmäktiges 
arbetsordning (talartider, interpellationer och 
frågor) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arbetsordning för kommunfullmäktige fastställs enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M) samt Lorents Burman (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Ett förslag till förändring av kommunfullmäktiges arbetsordning har 

upprättats utifrån diskussioner mellan kommunfullmäktiges presidium 

och kommunfullmäktiges gruppledare. Förändringarna berör  

 turordning för ärendens behandling, i det fall då alla anmälda 

interpellationer inte hinner behandlas inom den tid som är avsedd 

för interpellationsdebatt 

 talartider i största allmänhet 

 längd på interpellationer och interpellationssvar 

 talartider vid interpellationsdebatt  

 talartider vid behandling av frågor 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att arbetsordning för kommunfullmäktige 

fastställs enligt kommunstyrelsens förslag. 

Andreas Löwenhöök (M) yrkar att § 9 tillförs följande mening "Därvid ska 

ledamöterna placeras så att partigrupperna hålls samlade." 

Lorents Burman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt 

Andreas Löwenhööks yrkande, och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända 

voteringsproposition: "Den som stöder kommunstyrelsens förslag röstar 

ja, den som stöder Andreas Löwenhööks yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 

Vid voteringen avges 36 ja-röster och 24 nej-röster, 5 ledamöter är 

frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf 

bifogade voteringsförteckning. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 262 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen support och lokaler, 2023-06-01 
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Bilaga, förslag till ny arbetsordning 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Kommunfullmäktiges partigruppsledare 

Kommunstyrelsens sekretariat 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för politikerportalen 
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Voteringsförteckning § 261 

Ja röstar:  

Anna Lundström (S), Fredrik Lundberg (S), Jasmin Ravaghi (S), Carina 

Lillbacka (S), Daniel Enwall (S), Elisabeth Lundström (S), Evelina 

Fahlesson (S), Felicia Lundmark (S), Gunilla Lundström (S), Iosif 

Karambotis (S), Isak Rådahl (S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson 

(S), Lorents Burman (S), Anna Laurila (S), Malin Berglund (S), Lars 

Lundmark (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), Sara Keisu-Lundh 

(S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Sjögren (S), Daniel Ådin (S), Björn 

Lundström (S), Kristine Lundmark (S), Peter Stensmar (S), Solweig 

Widmark Andersson (S), Tomas Teglund (S),  

Tony Rönnqvist (SD), 

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Lilian Nilsson (V), Weidan Gong 

(V), Lova Torstensson (V), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP).  

   

Nej röstar: 

Andreas Löwenhöök (M), Henry Andersson (M), Sinikka Lindquist (M), 

Kjell Lindström (M), Ramona Dolan (M), Stefan Anundi (M), Johan 

Söderberg (M), Nils E Vesterberg (M), Helen Lundmark (M), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt 

(SD), Markku Abrahamsson (SD), Henrik Öhman (SD), 

Carina Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria 

Bernsson (C), Miriam Abrahamnsson (C), 

Frida Löfroth (KD), Lena Forsman (KD), Petter Ershag (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wenberg (L). 

 

Frånvarande är:  

Anette Lindgren (M), Micaela Löwenhöök (M), 

Pär Sehlstedt (SD), 

Kornelia Paulander (C) , 

Andreas Boman (KD). 
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§ 262 Dnr KS 2023-000444 042 

Årsredovisning och bokslut 2022, Stiftelsen 
Träenigheten 

Kommunfullmäktiges beslut 

Årsredovisning och bokslut 2022 för Stiftelsen Träenigheten noteras. 

Sammanfattning 

Stiftelsen Träenigheten har översänt årsredovisning och bokslut 2022. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 268 

Årsredovisning och bokslut 2022, Stiftelsen Träenigheten 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Stiftelsen Träenigheten 
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§ 263 Dnr KS 2023-000445 042 

 Årsredovisning 2022 för Stiftelsen Rönnbäret 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Årsredovisning 2022 för Stiftelsen Rönnbäret godkänns. 

2. Styrelsen för Stiftelsen Rönnbäret, samt i de enskilda 

ledamöterna i densamma, bevilja ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2022. 

Sammanfattning 

Stiftelsen Rönnbäret har överlämnat årsredovisning för år 2022. Till 

årsredovisningen har tillfogats revisionsberättelse enligt vilken 

styrelseledamöterna inte har handlat i strid med stiftelselagen, 

stiftelseförordnandet eller årsredovisningslagen. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 269 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen support och lokaler 2023-05-16 

Årsredovisning 2023, Stiftelsen Rönnbäret inklusive revisionsberättelse 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Stiftelsen Rönnbäret 
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§ 264 Dnr KS 2023-000066 102 

Nämndemannaval 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Till nämndemän för perioden 2024-2027 utses: 

Lars Anders Burman 

Kamel Mnad 

Therese Marklund 

Tobias Haglö 

Torbjörn Karlsson 

Anneli Karlsson 

Daniel Nyman 

Anette Larsjos 

Emila Ådin 

Anna Teglund 

Ulf Lundberg 

Lars-Olof Hedqvist 

Kent Jacobsson 

Moa Möller 

Göran Karlsson 

Isak Rådahl 

Daisy Wikström 

Erik Wikström 

Magnus Karlsson 

Cecilia Eriksson 

Frida Edin 

Sören Bergmark 

Julia Fahlgren 

Anders Fahlström 

Rosalie Keller 

Jonatan Lind 

Annette Lundqvist 

Stig Olof Nilsson 

Kurt Vallmark 

Lars Gustafsson 

Anna-Mia Johansson 

Hans Bergman 

Kerstin Olofsson 

Olav Eriksson 

Milad Razani 

Thomas Marklund 

Magnus Bergmark 

Mattias Strandberg 

Lina Anundsson 

2. Fyllnadsval av en nämndeman förrättas vid ett senare tillfälle.  

Sammanfattning 

Domstolsverket har informerat om att det under 2023 skall väljas 

nämndemän för perioden 2024-2027. Skellefteå tingsrätt har förtydligat 

informationen med att Skellefteå kommun skall utse 40 nämndemän, 

samt att besked om vilka som valts skall vara tingsrätten tillhanda 

senast 2023-09-29.  

Beslutsunderlag  

Skrivelse, Skellefteå tingsrätt 2023-03-22 
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Skrivelse, Domstolsverket 2023-01-17 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Skellefteå tingsrätt 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 
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§ 265 Dnr KS 2023-000276 102 

Avsägelse från Roger Marklund (S) av 
uppdraget som ledamot och ordförande i 
Stiftelsen Rismyrliden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Roger Marklund (S) befrias från uppdraget som ledamot i, samt 

ordförande för, Stiftelsen Rismyrliden. 

2. Rikard Fräki (S) utses till ny ledamot i, samt ordförande för, 

Stiftelsen Rismyrliden, för perioden fram till och med 2026-12-31. 

Sammanfattning 

Roger Marklund (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot i, samt 

ordförande för, Stiftelsen Rismyrliden. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Roger Marklund 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Stiftelsen Rismyrliden 

Roger Marklund 

Rikard Fräki  

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 266 Dnr KS 2023-000465 102 

Fyllnadsval av ersättare i gymnasienämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Angelica Holmqvist (S) utses till ny ersättare i gymnasienämnden för 

perioden fram till och med 2026-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-06-13 § 237 att befria Kevin 

Stenberg (S) från uppdraget som ersättare i gymnasienämnden, samt 

att fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle.  

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Kevin Stenberg 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Gymnasienämnden 

Angelica Holmqvist 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 267 Dnr KS 2023-000399 102 

Fyllnadsval av ersättare i 
samhällsbyggnadsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Anna Laurila (S) utses till ny ersättare i samhällsbyggnadsnämnden för 

perioden fram till och med 2026-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-05-30 § 198 att befria Ulrika Julius 

(S) från uppdraget som ersättare i samhällsbyggnadsnämnden, samt att 

fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle.  

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunfullmäktige 2023-05-30 § 198 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Roger Marklund 

Rikard Fräki  

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 268 Dnr KS 2023-000580 102 

Fyllnadsval av nämndeman efter Christoffer 
Sandström 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kerstin Olofsson utses till nämndeman för perioden fram till och med 

2023-12-31. 

Sammanfattning 

Skellefteå tingsrätt meddelar att Christoffer Sandström (L) har på egen 

begäran entledigats från uppdraget som nämndeman vid tingsrätten, 

samt att uppgift om ny nämndeman emotses.  

Beslutsunderlag 

Skrivelse från Skellefteå tingsrätt 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Skellefteå tingsrätt 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 
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§ 269 Dnr KS 2023-000583 102 

Fyllnadsval av nämndeman efter Christine 
Pettersson 

Kommunfullmäktiges beslut 

Helen Galin utses till nämndeman för perioden fram till och med 2023-

12-31. 

Sammanfattning 

Skellefteå tingsrätt meddelar att Christine Pettersson (L) har på egen 

begäran entledigats från uppdraget som nämndeman vid tingsrätten, 

samt att uppgift om ny nämndeman emotses.  

Beslutsunderlag 

Skrivelse från Skellefteå tingsrätt 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Skellefteå tingsrätt 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 
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§ 270 Dnr KS 2023-000587 102 

Avsägelse från Niklas Hellsten av uppdrag som 
ledamot i Wrangeln Skellefteå AB och 
eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Niklas Hellsten befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för 

Wrangeln Skellefteå AB. 

2. Cecilia Rosendahl utses till ny ledamot i styrelsen för Wrangeln 

Skellefteå AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 

som följer efter nästa val till kommunfullmäktige.  

Sammanfattning 

Niklas Hellsten har avsagt sig uppdraget som ledamot i styrelsen för 

Wrangeln Skellefteå AB. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Niklas Hellsten. 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Niklas Hellsten 

Cecilia Rosendahl 

Wrangeln Skellefteå AB 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

 

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 

2023-08-29 

34(60) 

 

Elektronisk signatur  
VISMA_SIGN_01_ATTRIBUTE_SAML_TransactionId 

 

 

§ 271 Dnr KS 2023-000131 330 

Motion om lekplatser med tema nationella 
minoriteter av Micaela Löwenhöök (M) (2/23) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att renovera två 

lekplatser med tema från samisk och finsk kultur under perioden 

2025-2028. 

2. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att genomföra en ny 

namnsättningsprocess i dialog med barn för de två lekplatser som 

ska anläggas med teman utifrån nationella minoritetsspråk. 

3. Motionen är därmed att anse som bifallen. 

Inlägg 

Sara Keisu-Lundh (S), Micaela Löwenhöök (M), Weidan Gong (V), Mirjam 

Abrahamsson (C), Christina Soldan (L) samt Markku Abrahamsson (SD) 

yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Micaela Löwenhöök (M) har inkommit 

med en motion i vilken föreslås att inom ramen för Skellefteå kommuns 

riktlinjer för utformning av lekplatser och i samråd med företrädare för 

de nationella minoriteterna anlägga lekplatser med vardera finskt och 

samiskt tema, via ny- eller ombyggnation. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2023-04-24 § 74 att föreslå 

kommunfullmäktige ge nämnden i uppdrag att renovera två lekplatser 

med tema från samisk och finsk kultur under perioden 2025 - 2028 

(beslutspunkt 1); att nämnden genomför en ny namnsättningsprocess i 

dialog med barn för de två lekplatser som ska anläggas utifrån nationella 

minoritetsspråk (beslutspunkt 2); samt att motionen med detta anses 

vara bifallen (beslutspunkt 3). 

Det förstärkta samiska samrådet har yttrat sig, och bland annat 

framhållit vikten av att utformningen av lekplats bör ske i samråd med 

företrädare för samerna och med samiska barn.  

Det förstärkta finska samrådet har yttrat sig och bland annat framhållit 

vikten av att utformningen av lekplats bör ske i samråd med företrädare 

för sverigefinnar och med sverigefinska barn. Samrådet ser gärna att 

den lekplats som blir aktuell för ny- eller ombyggnation är belägen i 

centralorten, gärna inom gångavstånd från Norrbacka förskola där den 

finskspråkiga förskoleverksamheten finns. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag 

att renovera två lekplatser med tema från samisk och finsk kultur under 

perioden 2025-2028 (beslutspunkt 1); att samhällsbyggnadsnämnden 

får i uppdrag att genomföra en ny namnsättningsprocess i dialog med 

barn för de två lekplatser som ska anläggas med teman utifrån nationella 

minoritetsspråk (beslutspunkt 2) samt att motionen är därmed att anse 

som bifallen. (beslutspunkt 3) 
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Sara Keisu-Lundh (S), Micaela Löwenhöök (M) samt Markku 

Abrahamsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 263 

Yttrande, det förstärkta finska samrådet 2023-05-19 

Yttrande, det förstärkta samiska samrådet 2023-05-19 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2023-04-24 § 74 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2023-04-17 

Motion 2/23 

__________________________________________________________

__________________ 

Beslutet sänds till 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Det förstärkta finska samrådet 

Det förstärkta samiska samrådet 
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§ 272 Dnr KS 2022-000788 317 

Motion av Andreas Löwenhöök (M), Carina 
Sundbom (C), Per Boström (KD) och Christina 
Soldan (L) om trygghetsperspektiv i 
belysningspolicyn (29/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att uppdatera 

styrdokument för belysning. 

2. Motionen är därmed att anse som besvarad och föranleder inte 

några ytterligare åtgärder från kommunfullmäktiges sida 

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Petter Ershag (KD), 

Christina Soldan (L), Linnea Öhman (MP), Lena Forsman (KD), Filip 

Palukka (V), Markku Abrahamsson (SD) samt Lorents Burman (S) yttrar 

sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Andreas Löwenhöök (M), Carina 

Sundbom (C), Per Boström (KD) samt Christina Soldan (L) har inkommit 

med en motion i vilken föreslås att samhällsbyggnadsnämnden får i 

uppdrag att med ett tydligt trygghetsperspektiv ta fram ett reviderat 

förslag till belysningspolicy för stadsplanelagt område, som kan beslutas 

av fullmäktige under 2023. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2023-04-24 att föreslå fullmäktige 

ge nämnden i uppdrag att uppdatera riktlinjer för belysning 

(beslutspunkt 1), samt att med detta anse motionen besvarad 

(beslutspunkt 2). 

Under arbetsutskottets behandling av ärendet påpekades att påpekas att 

det aktuella styrdokumentet är en policy, inte en riktlinje. Det har dock 

visat sig att dokument ifråga upprättades innan nuvarande modell för 

benämning av styrdokument antogs, varför det är mer korrekt att 

benämna det "styrdokument". 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag 

att uppdatera styrdokument för belysning (beslutspunkt 1); samt att 

motionen är därmed att anse som besvarad och föranleder inte några 

ytterligare åtgärder från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Petter Ershag (KD), 

Christina Soldan (L), Lena Forsman (KD) samt Markku Abrahamsson 

(SD) yrkar att motionen skall anses såsom bifallen.  

 Linnea Öhman (MP) yrkar på följande tillägg till kommunstyrelsens 

förslag "Uppdra till samhällsbyggnadsnämnden att även se över hur 

belysning kan anpassas till biologisk mångfald." 

Filip Palukka (V) samt Lorents Burman (S) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsgång 1 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt 

Andreas Löwenhööks m fl yrkande, och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända 

voteringsproposition: "Den som stöder kommunstyrelsens förslag röstar 

ja, den som stöder Andreas Löwenhööks m fl yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 1 

Vid voteringen avges 36 ja-röster och 27 nej-röster, 2 ledamöter är 

frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf 

bifogade voteringsförteckning. 

Beslutsgång 2 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt 

Linnea Öhmans tilläggsyrkande, och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända 

voteringsproposition: "Den som stöder kommunstyrelsens förslag röstar 

ja, den som stöder Linnea Öhmans tilläggsyrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 2 

Vid voteringen avges 44 ja-röster och 12 nej-röster, 6 ledamöter avstår 

från att rösta, 3 ledamöter är frånvarande. Hur var och en röstat framgår 

av till denna paragraf bifogade voteringsförteckning. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 264 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2023-04-24 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2023-02-27 

Motion 29/22 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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Voteringsförteckning § 272 omröstningsresultat 1 

Ja röstar:  

Anna Lundström (S), Fredrik Lundberg (S), Jasmin Ravaghi (S), Carina 

Lillbacka (S), Daniel Enwall (S), Elisabeth Lundström (S), Evelina 

Fahlesson (S), Felicia Lundmark (S), Gunilla Lundström (S), Iosif 

Karambotis (S), Isak Rådahl (S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson 

(S), Lorents Burman (S), Anna Laurila (S), Malin Berglund (S), Lars 

Lundmark (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), Sara Keisu-Lundh 

(S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Sjögren (S), Daniel Ådin (S), Björn 

Lundström (S), Kristine Lundmark (S), Peter Stensmar (S), Solweig 

Widmark Andersson (S), Tomas Teglund (S),  

Tony Rönnqvist (SD), 

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Lilian Nilsson (V), Weidan Gong 

(V), Lova Torstensson (V), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP).  

   

Nej röstar: 

Andreas Löwenhöök (M), Henry Andersson (M), Sinikka Lindquist (M), 

Kjell Lindström (M), Ramona Dolan (M), Anette Lindgren (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Stefan Anundi (M), Johan Söderberg (M), Nils E 

Vesterberg (M), Helen Lundmark (M), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt 

(SD), Markku Abrahamsson (SD), Henrik Öhman (SD), Pär Sehlstedt 

(SD), 

Carina Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria 

Bernsson (C), Miriam Abrahamnsson (C), 

Frida Löfroth (KD), Lena Forsman (KD), Petter Ershag (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wenberg (L). 

 

Frånvarande är:  

Kornelia Paulander (C),  

Andreas Boman (KD). 
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Voteringsförteckning § 272 omröstningsresultat 2 

Ja röstar:  

Anna Lundström (S), Fredrik Lundberg (S), Jasmin Ravaghi (S), Carina 

Lillbacka (S), Daniel Enwall (S), Elisabeth Lundström (S), Evelina 

Fahlesson (S), Felicia Lundmark (S), Gunilla Lundström (S), Iosif 

Karambotis (S), Isak Rådahl (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman 

(S), Anna Laurila (S), Malin Berglund (S), Lars Lundmark (S), Martin 

Hedqvist (S), Mats Ekman (S), Sara Keisu-Lundh (S), Lilliann Carlsten 

(S), Daniel Sjögren (S), Daniel Ådin (S), Björn Lundström (S), Kristine 

Lundmark (S), Peter Stensmar (S), Solweig Widmark Andersson (S), 

Tomas Teglund (S),  

Andreas Löwenhöök (M), Henry Andersson (M), Sinikka Lindquist (M), 

Kjell Lindström (M), Ramona Dolan (M), Anette Lindgren (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Stefan Anundi (M), Johan Söderberg (M), Nils E 

Vesterberg (M), Helen Lundmark (M), 

Tony Rönnqvist (SD), Pär Sehlstedt (SD), 

Lilian Nilsson (V), 

Petter Ershag (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wenberg (L). 

   

Nej röstar: 

Carina Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria 

Bernsson (C), Miriam Abrahamnsson (C), 

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Weidan Gong (V), Lova 

Torstensson (V), 

Frida Löfroth (KD), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

 

Avstår från att rösta:  

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt 

(SD), Markku Abrahamsson (SD), Henrik Öhman (SD), 

Lena Forsman (KD). 

 

Frånvarande är:  

Kamel Mnad (S), 

Kornelia Paulander (C) , 

Andreas Boman (KD). 
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§ 273 Dnr KS 2023-000314 519 

Motion om att uppföra stöldsäkra cykelställ 
med tak vid kommunens gymnasieskolor, av 
Christina Soldan (L) (8/23) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen är, med hänvisning till nämnden för support och lokalers 

yttrande, att anse som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte några ytterligare åtgärder från 

kommunfullmäktiges sida. 

Inlägg 

Christina Soldan (L), Tomas Teglund (S) samt Maria Bernsson (C) yttrar 

sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har inkommit med en 

motion i vilken föreslås att Skellefteå kommun uppför stöldsäkra 

cykelställ med tak vid kommunens gymnasieskolor. 

Nämnden för support och lokaler beslutade 2023-05-11 § 61 att 

överlämna ett yttrande enligt vilket det på Anderstopsgymnasiet 

planeras det att tillskapas nya cykelställ med möjlighet att låsa fast 

ramen. Vidare så kommer det att finnas tak över cirka en tredjedel av 

cykelställen. Det har gjorts en bedömning att tak över cykelställ behövs 

mest under vinterhalvåret och då är behovet av cykelställ mindre. De 

nya cykelställen planeras att vara på plats under hösten 2023.  

Vad gäller Baldergymnasiet så har det under en längre tid varit oklart 

hur bostadsbyggandet inom kvarteret kommer att påverka tomten. Nu 

när bostäderna är på plats och det möjliggör att man kan åtgärda den 

tillfälliga parkeringen så har nämnden för support och lokaler äskat 

investeringsmedel till 2024 för permanenta åtgärder gällande både 

cykel- och bilparkering. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till nämnden 

för support och lokalers yttrande, att anse som besvarad (beslutspunkt 

1); samt att motionen föranleder inte några ytterligare åtgärder från 

kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Christina Soldan (L) samt Maria Bernsson (C) yrkar bifall till motionen. 

Tomas Teglund (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt 

Christina Soldans m fl yrkande, och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 265 
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Protokoll, nämnden för support och lokaler 2023-05-11 § 61 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen support och lokaler 2023-04-26 

Motion 8/23 

 

Beslutet sänds till 

Nämnden för support och lokaler 
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§ 274 Dnr KS 2023-000313 519 

Motion om att uppföra stöldsäkra cykelställ vid 
busstationen, av Christina Soldan (L) (7/23) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen är, med hänvisning till nämnden för support och lokalers 

yttrande, att anse som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte några ytterligare åtgärder från 

kommunfullmäktiges sida. 

Inlägg 

Christina Soldan (L), Carina Sundbom (C), Tomas Teglund (S) samt 

Markku Abrahamsson (SD) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har inkommit med en 

motion i vilken föreslås att Skellefteå kommun uppför stöldsäkra 

cykelställ vid busstationen. 

Nämnden support och lokaler beslutade 2023-05-11 § 61 att överlämna 

ett yttrande enligt vilket det i dagsläget finns det cykelställ vid 

busstationen som möjliggör att man låser fast ramen. Vid vissa tillfällen 

är antalet för litet, men det är svårt att utöka antalet på befintligt tomt. 

Vidare så påbörjas det förberedelser inom området för Norrbotniabanan 

under året, vilket gör att man i dagsläget inte bör komplettera med fler 

cykelställ förrän det finns en färdig plan för hur området ska nyttjas 

under byggtiden 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till nämnden 

för support och lokalers yttrande, att anse som besvarad (beslutspunkt 

1); samt att motionen föranleder inte några ytterligare åtgärder från 

kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Christina Soldan (L) samt Carina Sundbom (C) yrkar bifall till motionen. 

Tomas Teglund (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt 

Christina Soldans m fl  yrkande, och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 266 

Protokoll, nämnden för support och lokaler 2023-05-11 § 62 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen support och lokaler 2023-04-26 

Motion 8/23 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Nämnden för support och lokaler 
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§ 275 Dnr KS 2023-000600 109 

Fråga om vilka insatser som görs för att 
motverka att Skellefteå används av 
antidemokratiska rörelser, av Christina Soldan 
(L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet har avslutats. 

Inlägg 

Christina Soldan (L) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande 

fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

"I mars släppte FOI en rapport om främmande makts påverkansarbete i 

Sverige. Eritrea är ett av de länder som porträtterades och 

specialstuderades i rapporten. Det är känt sedan många år att deras 

arbete här går ut på att samla in pengar - mycket pengar - och också 

förfölja personer med eritreanskt ursprung som bor här och jobbar för 

demokrati. Sverige och Stockholm i synnerhet har mer och mer blivit ett 

centrum för deras aktiviteter de senaste åren. I Tyskland, Holland, 

Danmark och Norge har man lyckats stänga ned de stora festivaler som 

de tjänar sina pengar på. I år planerades och genomfördes den 25:e 

festivalen på Järva. Vilken rysare! 52 skadade, 8 personer svårskadade, 

3 poliser skadade, 140 personer har frihetsberövats och en person är 

misstänkt för mordbrand. Knivhugg och bilar i brand. 

Innan festivalen på Järva så planerades och genomfördes s k 

nationaldags-firanden runtom i Sverige. I Skellefteå ägde firandet rum 

den 19-20 maj på Sörböleskolan. Polisnärvaron var stor vid den 

eritreanska festen på Sörböleskolan under lördagskvällen. Flera personer 

avvisades från festen och två fördes bort från platsen med polisbil. 

Med anledning av detta vill jag fråga kommunalrådet Lorents Burman: 

Hur ser kommunalrådet på denna händelseutveckling och vilka insatser 

görs för att motverka att Skellefteå används av antidemokratiska 

rörelser?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Grunden i kommunens förebyggande arbete är det arbete som sker för 

att säkerställa en ständigt aktuell lägesbild. För att säkerställa denna 

lägesbild nyttjar kommunen flera befintliga nätverk. Nätverken kan 

snabbt signalera avvikelser. Några exempel är lokala FRIS-grupper och 

arbetsgruppen mot våldsbejakande extremism.  

Kommunen har en nära dialog med andra myndigheter, särskilt viktigt är 

det att lyfta den goda samverkan med lokalpolisområdet. Det kan 

nämnas att det är veckovisa avstämningar mellan polisen och 

kommunen. Kommunen har också en nära dialog med andra relevanta 

myndigheter, t ex Ekobrottsmyndigheten och Säkerhetspolisen. Utifrån 

lägesbilden vidtas nödvändiga åtgärder.  
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Kommunen har den senaste tiden stärkt arbetet mot välfärdsbrottslighet 

genom att anställa en samordnare och en strategi mot 

välfärdsbrottslighet antogs av kommunfullmäktige under våren.  

Kommunen har också en lokal operativ samverkan, ett exempel är den 

samverkan som sker mellan räddningstjänst, polis, bygg- och miljö som 

försvårar för organiserad brottslighet.  

Kommunens satsning mot välfärdsbrottslighet har medfört att det har 

initierats en översyn av vissa delar av föreningsbidragen, exempelvis 

pågår ett arbete med att förbättra styrdokument för ekonomisk kontroll 

av föreningar.  

Det sker också en översyn av kommunens brottsförebyggande arbete 

med anledning av anpassningar till den nya Lag (2023:196) om 

kommuners ansvar för brottsförebyggande arbete som trädde i kraft 1 

juli 2023 vilket kan medföra en breddning av kommunens 

brottsförebyggande arbete och en generell kompetenshöjning inom 

området för fler inom kommunkoncernen." 

__________________________________________________________

__________________ 
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§ 276 Dnr KS 2023-000605 623 

Fråga om skolskjuts från skolan i Kusmark till 
fritids i Sandfors, av Carina Sundbom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet har avslutats. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C) samt Filip Palukka (V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har ställt följande 

fråga till för- och grundskolenämndens ordförande: 

"När majoriteten i Skellefteå kommunfullmäktige beslutade att stänga 

Sandforsskolan 2011 så skulle barnen istället få skolskjuts till 

Kusmarkskolan. 

Som kompromiss så skulle de barn i Sandforsområdet som var i behov 

av fritids få skolskjuts från Kusmarksskolan till fritidshemmet som finns i 

Sandfors. 

När nu skolan startat upptäcker föräldrarna att skolskjutsen från 

Kusmark till Sandfors inte fungerar. Många föräldrar frågar sig om den 

överenskommelse man slutit 2011 om skolskjuts till fritidshemmet inte 

längre är giltig. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

- Har överenskommelsen om skolskjuts från Kusmarkskolan till 

fritidshemmet i Sandfors avbrutits?" 

För- och grundskolenämndens t f ordförande Filip Palukka (V) lämnar 

följande svar: 

"Jag väljer att ge en kort bakgrund samt ett svar på frågan i samman 

text. 

Bakgrund: Dåvarande Barn- och grundskolenämnden beslutade i 

december 2009 att lägga ner Sandforsskolan från och med höstterminen 

2010 och överföra eleverna till Kusmarkskolan samt att förskola och 

fritidshem anordnas i Sandfors. Kommunfullmäktige beslutade 2010-02-

23 § 34 att avveckla Sandforsskolan från och med höstterminen 2010 

och flytta eleverna till Kusmarkskolan. Förskola och fritidshem finns 

sedan dess kvar i Sandfors trots att fritidshem enligt skollag ska ges i 

närhet av skolan. 

När beslutet om nedläggning av Sandforsskolan togs så genomfördes 

skolskjutsen i Kågedalen till övervägande del med allmän kollektivtrafik 

med busskort till eleverna. Detta möjliggjorde av/påstigning på andra 

ställen än hemmet eller skolan. I och med kollektivtrafikomläggningen så 

ersattes skolskjutsen med beställd skolbuss i stället för kollektivtrafik. 

Från och med läsåret 23/24 så finns det inte tillräckligt många barn i de 

lägre årskurserna i området för att motivera en beställd buss varför 

skolskjuts beställts med taxi från skolan till hemmet, i enlighet med 

reglerna för skolskjuts. 
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Svar: Ingen överenskommelse om skolskjuts till och från fritidshemmet 

har brutits då det inte funnits en sådan utan eleverna har kunnat nyttja 

busskort eller skolbuss som transport till fritids. Utdrag ur kommunens 

regler ”Elev i förskoleklass, grundskola och anpassad grundskola har rätt 

till skolskjuts från anvisad påstigningsplats vid bostaden, där eleven är 

folkbokförd, till den skola som kommunen anvisar plats i” ”Elever har 

inte rätt till skolskjuts till och från fritidshem.” Utifrån kommunens regler 

så behandlas alla elever lika, oavsett var i kommunen man bor." 

__________________________________________________________

__________________ 
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§ 277 Dnr KS 2023-000607 169 

Fråga om den höjda nivån för terrorhot, av 
Christina Soldan (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet har avslutats. 

Inlägg 

Christina Soldan (L) amt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande 

fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

"Nationellt centrum för terrorhotbedömning (NCT) bedömer 

terrorhotnivån för Sverige och chefen för Säkerhetspolisen beslutar om 

densamma. Terrornivån i Sverige ändrades den 17 augusti till ett högt 

hot, en fyra på en femgradig skala. Som en konsekvens av att 

Säkerhetspolisen den 17 augusti 2023 har beslutat att gå från nivå tre 

till fyra, på en femgradig skala, så innebär det att det bedöms föreligga 

ett högt och konkret terrorhot mot Sverige. Sverige har enligt regeringen 

gått från att vara ett så kallat legitimt mål till ett prioriterat mål för 

terrordåd. Den uppger att våra myndigheter, inte minst just Säpo och 

Polisen, arbetar hårt för att garantera säkerheten i Sverige och att de vet 

att planerade dåd redan har avvärjts. Den höjda säkerhetsnivån är tänkt 

att göra det möjligt att lättare arbeta förebyggande, förhindra och 

försvåra terrorism och våldsbejakande extremism i en tid med ett 

försämrat säkerhetsläge och ett ökat hot för attentat. Bedömningen är 

att hotet kommer att bestå under en längre tid och myndigheter och 

andra samhällsaktörer måste därför vidta åtgärder för att förebygga och 

minska hotet för terrorattentat i Sverige. Det arbetet kan inte vänta. 

Skolorna har nyss börjat igen efter sommarlovet, men något som skiljer 

sig från fjolårets skolstart är det höjda säkerhetsläget i landet. 

Med anledning av detta vill jag fråga kommunalrådet Lorents Burman: 

Vad gör Skellefteå kommun för Skellefteås skolor och övriga kommunala 

verksamheter för att möta det försämrade säkerhetsläget samt undrar 

jag om de medel som avsatts hittills är tillräckliga för detta?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Kommunen arbetar aktivt med säkerhetsskyddslagen (2018:585) och 

dess bestämmelser. Säkerhetsskydd handlar om att skydda information 

och verksamheter som är av betydelse för Sveriges säkerhet mot 

spioneri, sabotage, terroristbrott och vissa andra hot. De senaste årens 

omvärldsutveckling har medfört skärpningar i lagen och Säkerhetspolisen 

har varit tydliga med att verksamhetsutövare behöver kontinuerligt 

analysera sina skyddsvärden och sårbarheter, samt utvärdera huruvida 

säkerhetsskyddsåtgärderna får avsedd effekt. 

Skellefteå kommuns säkerhetsenhet har vuxit, från att fram till 2020 

endast varit bemannad av säkerhetschefen till att enheten nu består av 

sex medarbetare. Säkerhetschefen har äskat ytterligare medel som 

hanteras i budgetprocessen. Utöver detta har även förvaltningarna de 

senaste åren anställt personal som jobbar med säkerhet, t ex har 

hamnen anställt en hamnsäkerhetschef och VA har anställt en 
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säkerhetssamordnare. Omvärldsläget med tillhörande 

totalförsvarsuppbyggnad och t ex ett eventuellt NATO-inträde innebär 

också att staten måste öka sin ersättning till kommunerna kommande 

år.  

Skellefteå kommun har ett nära samarbete med myndigheter och ingår i 

ett flertal regionala arbetsgrupper. Kommunen har också ett nära 

samarbete med andra kommuner t ex Luleå och Umeå men även inom 

Skellefteåregionen för att bland annat utbyta erfarenheter men även 

säkerställa att vi gör bedömningar och tolkningar tillsammans när så är 

lämpligt.  

Lokalt har kommunen en historiskt god samverkan och snabba 

kontaktvägar till polisen och det sker veckovisa avstämningar. Det finns 

också ett flertal nätverk för att tidigt fånga upp signaler om extremism.  

Polisen har utbildat skolpersonal om pågående dödligt våld för att 

säkerställa att personal har en mental handlingsberedskap. Givetvis har 

även räddningstjänsten utbildats i detta samt tagit fram rutiner för hur 

de ska agera vid pågående dödligt våld. Utbildningsinsatser är givetvis 

något som sker återkommande för båda yrkesgrupperna.  

När det gäller höjningen av terrorhotnivå är det dock så att budskapet är 

att människor inte ska sluta göra de saker i vardagen som de brukar 

men att det är bra att vara mer vaksam.  

Polismyndigheten uppmanar till lugn i Norra Sverige generellt och så 

även i Skellefteå avseende den höjda terrorhotnivån. Avslutningsvis ska 

sägas att kommunen följer händelseutveckling och är redo att, i samråd 

med polisiära myndigheter, vidta åtgärder när sådana föreslås." 

__________________________________________________________

__________________ 
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§ 278 Dnr KS 2023-000528 101 

Anmälan av delegationsbeslut 

Sammanfattning 

Inga delegationsbeslut finns anmälda till dagens sammanträde. 

__________________________________________________________

____________________ 
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§ 279 Dnr KS 2023-000529 101 

Remisser 

Dnr 2023-000523  

Motion om tillgänglig gågata i Skellefteå, av Andreas Löwenhöök (M) 

(18/23) 

Dnr 2023-000491 

Motion om nya regler för serveringstillstånd, av Kaisa Edström (M) 

(17/23) 

__________________________________________________________

____________________ 
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§ 280 Dnr KS 2023-000530 101 

Delgivningar 

Dnr 2023-000582  

Arvidsjaur kommuns kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 154, om 

val av ledamot och ersättare i gemensam nämnd för drift av 

personalsystem för tiden 2023-01-01--2026-12-31 

Dnr 2023-000530  

Länsstyrelsens beslut 2023-08-14 där ny ledamot (Solweig Widmark 

Andersson) och ny ersättare (Gunnel Sandström) utses i 

kommunfullmäktige 

Dnr: 2023-00424  

Kommunstyrelsens beslut 2023-06-14 § 271 Kommunstyrelsens 

uppsiktsplikt – årlig prövning av de kommunägda hel- och delägda 

bolagens verksamhet 

Dnr 2023-000471  

Kommunstyrelsens beslut 2023-06-14 § 272 Nämndernas och de 

kommunägda bolagens rapport över genomförd intern kontroll avseende 

år 2022 

Dnr 2023-000495  

Socialnämndens beslut 2023-05-25, § 150, Rapport om ej verkställda 

beslut enligt socialtjänstlagen (SoL), kvartal 1, 2023 

Dnr 2023-000493  

Socialnämndens beslut 2023-05-25, § 151, Rapport om ej verkställda 

beslut enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS), 

kvartal 1, 2023 

Dnr 2023-000437 

Kommunstyrelsens beslut 2023-06-14 § 278 Utredning om romsk 

inkludering 

__________________________________________________________

__________________ 
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§ 281 Dnr KS 2017-000782 302 

Uppdrag om framtagande av ny cykelplan 
(teckenspråkstolkas) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att upprätta förslag till 

en fristående cykelplan som utgår ifrån de planeringsinriktningar 

som fastställts i Skellefteå kommuns trafikprogram. 

2. Förslag till cykelplan skall redovisas för kommunfullmäktige innan 

utgången av år 2024 

Inlägg 

Sara Keisu-Lundh (S), Carina Sundbom (C) samt Hans Brettschneider 

(MP) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige godkände 2012-05-15 ”Cykelplan 2011 för 

Skellefteå kommun”. Cykelplanen syftar till att främja cykeltrafiken 

genom ett förbättrat gång- och cykelvägnät är att skapa förutsättningar 

för ett ökat cyklande och därigenom bidra till en attraktiv, 

hälsofrämjande och miljövänlig kommun. Cykelplanen följer 

översiktsplaneringen och har ett övergripandetidsperspektiv på 20 år, 

men var mer detaljerad för perioden 2011 – 2016, gällande planerade 

åtgärder i cykelinfrastrukturen. 

Tekniska nämnden behandlade 2017-10-23 § 280 ett reviderat förslag 

till cykelplan. Nämnden konstaterade att de föreslagna och planerade 

åtgärderna, som ligger inom kommunal väghållning, hade i stort sett 

genomförts i enlighet med cykelplanen. Flera av de föreslagna 

åtgärderna inom den statliga väghållningen kvarstod. Med anledning av 

detta har föreslog nämnden ett antagande av en reviderad cykelplan.  

Kommunstyrelsen beslutade 2017-11-22 § 485 att återremittera ärendet 

till tekniska nämnden för fördjupad revidering, bland annat avseende ny 

inventering av gång-/cykelvägar, ny resvaneundersökning, översyn av 

objekt och investeringar samt uppdatering av pågående aktiviteter. 

Tekniska nämnden beslutade 2018-02-19 § 46 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa förslag till reviderad cykelplan. Nämnden 

hänvisade till att de brister som framkom vid den senaste inventeringen 

var inte till fullo åtgärdade och därmed fortfarande aktuella. En ny 

resvaneundersökning är ett värdefullt underlag för strategiskt 

hållbarhetsarbete, inte endast som ett underlag till cykelplanen. En 

översyn av objekt och investeringar hade genomförts i arbetet med att 

ta fram det förslag till reviderad cykelplan som fastställdes av tekniska 

nämnden 2017-10-23. En uppdatering av pågående aktiviteter hade 

genomförts i nytt förslag till reviderad cykelplan. Vidare ville tekniska 

nämnden framhålla att i cykelplanens genomförandedel anges att: ”… 

cykelplanen hålls levande och aktuell genom att respektive förvaltning 

årligen ser över cykelplanen och reviderar de delar som är inaktuella.” 

Tekniska nämnden påpekade att det reviderade förslag till cykelplan som 

nämnden fastställde 2017-10-23 § 280 är en revidering av de inaktuella 

delarna i den cykelplan som kommunfullmäktige godkände 2012-05-15. 

Nämnden uttalade att vissa av de förslag på fördjupningar som 

kommunstyrelsen angav i sin återremiss är kostsamma och 
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tidskrävande, något som inte är motiverat för att uppdatera inaktuella 

delar i en godkänd plan. 

Kommunstyrelsen beslutade 2018-03-27 § 133 att återremittera ärendet 

till tekniska nämnden för fördjupad revidering, bland annat avseende ny 

inventering av gång-/cykelvägar, ny resvaneundersökning, översyn av 

objekt och investeringar, uppdatering av pågående aktiviteter samt 

beskrivning av framtidsplaner inom området. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2020-11-16 § 212 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa förslag till reviderad cykelplan. Nämnden 

uppdrog även till underställd förvaltning att undersöka kostnad för digital 

resevaneundersökning samt lämna förslag på prioriterat område för 

resevaneundersökningen inom nämndens ansvarsområde. Uppdraget 

skulle redovisas senast 2021-04-01. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2021-12-01 § 416 att föreslå 

kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige fastställa förslaget till 

cykelplan, vid kommunstyrelsens behandling av ärendet drogs ärendet ut 

från dagordningen för fortsatt politisk beredning. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade därefter 2021-06-08 § 201 

att återremittera ärendet till samhällsbyggnadsnämnden för utredning 

om cykelplanen kan ingå i exempelvis Trafikprogrammet istället för att 

vara ett eget styrande dokument.  

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2023-04-24 § 73 att avslå 

förslaget om att cykelplanen kan ingå i trafikprogrammet istället för att 

vara ett eget styrande dokument, samt att föreslå kommunfullmäktige 

att ge nämnden i uppdrag att ta fram en helt ny cykelplan som utgår 

från de planeringsinriktningar som fastställts i Skellefteå kommuns 

trafikprogram. Nämnden hänvisar till att trafikprogrammet är ett 

styrdokument som förklarar vilka övergripande utmaningar som 

kommunen står inför och vilka inriktningar som Skellefteå kommun ska 

tillämpa för att hantera dessa utmaningar. Inriktningarna som beskrivs i 

trafikprogrammet är på en principiell och strategisk nivå, som med tiden 

ska omsättas till konkreta behov av åtgärder för att nå målen. 

Vidare anges det i trafikprogrammet att trafikplaner för ett geografiskt 

område eller ett trafikslag kan tas fram för att tydliggöra behov av 

åtgärder. Trafikplanerna ska omsätta trafikprogrammets 

planeringsinriktningar i konkreta åtgärder och ligga till grund för 

investeringar, åtgärdsprogram, utredningar, genomförandeprojekt och 

prioriterade underhållsåtgärder. 

En cykelplan omsätter trafikprogrammets mer övergripande strategiska 

ställningstaganden till en handlingsplan med konkreta åtgärder. I en 

cykelplan kan även trafikprogrammets planeringsinriktningar översättas i 

tydliga, uppföljningsbara mål för cykeltrafiken, som spelar en viktig roll i 

arbetet med att främja hållbara resor. Det är av stor vikt, för såväl 

tjänstepersoner som medborgare, att det finns en tydlighet i 

åtgärdsplaneringen för cykeltrafiken. Den åtgärdsplanering som finns i 

cykelplanen utgör en väsentlig grund för Samhällsbyggnads 

verksamhets- och budgetplanering. 

Eftersom trafikprogrammet är på en övergripande principiell och 

strategisk nivå är det olämpligt att en viss del, i det här fallet 

cykeltrafiken, ges en mer detaljerad nivå med specifika målsättningar, 

åtgärdsplanering, utformningskrav etcetera. 
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Trafikprogrammet är antaget av kommunfullmäktige 2020-01-28. Om 

cykelplanen ska ingå i trafikprogrammet behöver en revidering av 

trafikprogrammet genomföras. Det är mycket som händer och förändras 

i Skellefteå just nu, vilket gör att det kan uppstå behov av justeringar 

och revideringar i åtgärdsplaneringen. Att revidera en fristående 

cykelplan anses som mer hanterbart och lättarbetat än att 

justera/revidera hela trafikprogrammet. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag 

att upprätta förslag till en fristående cykelplan som utgår ifrån de 

planeringsinriktningar som fastställts i Skellefteå kommuns 

trafikprogram. 

Sara Keisu-Lundh (S), Carina Sundbom (C) samt Hans Brettschneider 

(MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Hans Brettschneider (MP) samt Sara Keisu-Lundh (S) yrkar på följande 

tillägg till kommunstyrelsens förslag: "Förslag till cykelplan skall 

redovisas för kommunfullmäktige innan utgången av år 2024." 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag inklusive 

Hans Brettschneiders m fl tilläggsyrkande, och finner att 

kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 254 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2023-04-24 § 73 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2023-03-15 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-08 § 201 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-12-01 § 416 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2020-11-16 § 212 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2020-10-15 

Bilaga, cykelplan 2022, Skellefteå kommun 

Protokoll, kommunstyrelsen 2018-03-27 § 133 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-03-13 § 119 

Protokoll, tekniska nämnden 2018-02-19 § 46 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2018-01-03 

Protokoll, kommunstyrelsen 2017-11-22 § 485 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2017-11-13 § 541 

Protokoll, tekniska nämnden 2017-10-23 § 280 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2016-08-10 

__________________________________________________________

__________________ 

Beslutet sänds till 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 282 Dnr KS 2023-000430 020 

Kompetensförsörjningsstrategi 2023-2026 
(teckenspråkstolkas) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kompetensförsörjningsstrategi för Skellefteå kommun 2023 – 

2026 fastställs enligt personalnämndens beslut 2023-05-10 § 54, 

att gälla från och med 2023-09-01. 

2. Alla nämnder ska säkerställa att kompetensförsörjningsplaner tas 

fram utifrån kompetensförsörjningsstrategin samt årligen 

avrapporteras till respektive nämnd. 

3. Alla nämnder ska årligen avrapportera till personalnämnden hur 

arbetet med kompetensförsörjning bedrivs inom respektive 

nämnds ansvarsområde. 

4. Personalnämnden skall årligen avlämna en sammanställd rapport 

till kommunstyrelsen hur arbetet med kompetensförsörjning 

bedrivs inom Skellefteå kommun. 

Inlägg 

Evelina Fahlesson (S), Jens Wennberg (L), Weidan Gong (V), Håkan 

Andersson (C), Lena Forsman (KD), Markku Abrahamsson (SD), Mirjam 

Abrahamsson (C) samt Hans Brettschneider (MP) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Personalnämnden beslutade 2023-05-10 § 54 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa kompetensförsörjningsstrategi för åren 

2023–2026 att gälla från och med 2023-09-01 (beslutspunkt 1); samt 

att alla nämnder ska säkerställa att kompetensförsörjningsplaner tas 

fram utifrån kompetensförsörjningsstrategin samt årligen avrapportera 

till respektive nämnd (beslutspunkt 2). 

Nämnden anför att Skellefteå kommun befinner sig mitt i en unik 

samhällsomvandling och för att klara den och stärka utvecklingen mot 

visionen, är målet i utvecklingsstrategin att växa till 90 000 invånare år 

2030. Det innebär bland annat att kommunen behöver växa med cirka 

16 000 invånare på sex år, vilket innebär en stor utmaning för 

kommunen att försörja organisationen med kompetens. 

Ett strukturerat och ändamålsenligt arbete med kompetensförsörjning är 

en förutsättning för att Skellefteå kommun ska lyckas med sitt uppdrag 

och möta de utmaningar som kommunen står inför. Det är en viktig del i 

att nå visionen - En hållbar plats för en bättre vardag. För att kunna 

uppnå målbilden behöver det finnas en röd tråd genom hela 

kompetensförsörjningsprocessen. En process som utgår från 

medarbetarresan och består av att attrahera, rekrytera och behålla 

kompetens, men även att utveckla och använda kompetensen rätt och 

hållbart i organisationen. 

Kompetensförsörjningsstrategin ska tydliggöra strukturen för 

organisationens arbete med kompetensförsörjning och vägleda mot 

områden som är viktiga att fokusera på. Den ska också ge vägledning 

mot aktiviteter som tar kommunen närmare målbilden. Strategin stödjer 

inriktningar i Skellefteå kommuns utvecklingsstrategi - Skellefteå 2030 – 

strategin för hållbar samhällsomvandling. 
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Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att kompetensförsörjningsstrategi för 

Skellefteå kommun 2023 – 2026 fastställs enligt personalnämndens 

beslut 2023-05-10 § 54, att gälla från och med 2023-09-01 

(beslutspunkt 1); att alla nämnder ska säkerställa att 

kompetensförsörjningsplaner tas fram utifrån 

kompetensförsörjningsstrategin samt årligen avrapporteras till respektive 

nämnd (beslutspunkt 2); att alla nämnder ska årligen avrapportera till 

personalnämnden hur arbetet med kompetensförsörjning bedrivs inom 

respektive nämnds ansvarsområde (beslutspunkt 3); samt att 

personalnämnden skall årligen avlämna en sammanställd rapport till 

kommunstyrelsen hur arbetet med kompetensförsörjning bedrivs inom 

Skellefteå kommun (beslutspunkt 4). 

Evelina Fahlesson (S) samt Andreas Löwenhöök (M) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

Jens Wennberg (L) yrkar att fokusområde 1 skall rubriceras 

"Marknadsföringsstrategi för kompetensförsörjningen." 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Jens 

Wennbergs yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 255 

Protokoll, personalnämnden 2023-05-10 § 54 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2023-04-21 

Styrdokument, kompetensförsörjningsstrategi för Skellefteå kommun  

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Samtliga nämnder 
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§ 283 Dnr KS 2023-000395 315 

Parkeringsavgifter i P-husen Brinken och 
Campus (teckenspråkstolkas) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Skellefteå kommun föreskriver med stöd av 2 § kommunala 

avgiftslagen (1957:259) följande parkeringsavgifter för 

parkeringshusen Brinken och Campus där alla avgifter redovisas 

inklusive moms. 

P-hus Brinken 

Avgift hela dygnet måndag-söndag 

Lägsta avgift för att starta en parkering 15 kronor 

15 kr per timma 

120 kr per dygn (24 h från parkeringstillfället) 

1200 kr för 30-dagarsabonnemang 

 

P-hus Campus 

Avgift hela dygnet måndag-söndag 

Lägsta avgift för att starta en parkering 10 kr 

10 kr per timma 

90 kr per dygn (24 h från parkeringstillfället) 

900 kr för 30-dagarsabonnemang 

2. De nya avgifterna gäller från och med 2023-10-01 och ersätter 

tidigare beslut om avgifter i de kommunala parkeringshusen 

Brinken och Campus. 

Inlägg 

Sara Keisu-Lundh (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2023-04-24 § 77 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa nya avgifter för parkering i 

parkeringshusen Brinken och Campus. Nämnden anför att de 

parkeringshus som sköts av nämnden har i dag betydligt lägre avgifter 

för parkering än övriga centrala parkeringshus, både när det gäller 

avgifter för korta besök och för längre perioder. 

Avgiften i Brinken bör anpassas i förhållande till övriga aktörers 

prissättning för att få en jämnare fördelning av parkerade fordon i de 

parkeringsanläggningar som finns i centrum. Vidare bör avgiften höjas 

för att undvika att dagens avgifter ska betraktas som en 

underprissättning i strid med konkurrenslagens bestämmelser. Detta 

innebär att även avgiften för parkering i Campusgaraget bör korrigeras. 
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Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå kommun föreskriver med stöd 

av 2 § kommunala avgiftslagen (1957:259) följande parkeringsavgifter 

för parkeringshusen Brinken och Campus där alla avgifter redovisas 

inklusive moms. P-hus Brinken avgift hela dygnet måndag-söndag 

Lägsta avgift för att starta en parkering 15 kronor, 15 kr per timma, 120 

kr per dygn (24 h från parkeringstillfället), 1200 kr för 30-

dagarsabonnemang. P-hus Campus Avgift hela dygnet måndag-söndag, 

Lägsta avgift för att starta en parkering 10 kr, 10 kr per timma 

90 kr per dygn (24 h från parkeringstillfället), 900 kr för 30-

dagarsabonnemang (beslutspunkt 1); samt att de nya avgifterna gäller 

från och med 2023-10-01 och ersätter tidigare beslut om avgifter i de 

kommunala parkeringshusen Brinken och Campus (beslutspunkt 2). 

Sara Keisu-Lundh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-06-14 § 256 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2023-04-24 § 77 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2023-02-28 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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